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W odpowiedzi na interpelację (z datą wpływu w dniu 2 października br.),  w sprawie przedłużenia
kursów autobusów do przystanków na ulicy Aliny Szapocznikow, uprzejmie wyjaśniam jak niżej.  

Obecnie autobusy linii komunikacji miejskiej kończą swoje trasy na  przystanku przy ulicy Prymasa
Stefana  Wyszyńskiego  (Wyszyńskiego  Słoneczna  09)  ponieważ  jest  tam  zlokalizowana  pętla
autobusowa umożliwiająca zawracanie i postój pojazdów. 
Sugerowane przez Pana wykorzystanie zatok autobusowych przy ulicy Aliny Szapocznikow zwiększy
dostępność komunikacji miejskiej dla mieszkańców osiedla Dobro i sołectwa Dobrzec, jednak wymaga
to  sporządzenia  nowego  układu  komunikacyjnego  dla  ulic  Prymasa  Stefana  Wyszyńskiego
i Dobrzeckiej.
Informuję  jednocześnie,  że  wprowadzenie  od  lipca  br.  bezpłatnych  przejazdów  dla  emerytów,
rencistów, uczniów i  studentów, na tyle wpłynęło na częstotliwość korzystania przez mieszkańców
z  komunikacji  zbiorowej,  że  niezbędne  jest  opracowanie  nowego  Planu  Transportowego
obejmującego swoim zakresem zarówno miasto Kalisz jak i gminy sąsiadujące.
Podstawą  sporządzenia  planu  będą  badania  dotyczące  zachowań  i  preferencji  komunikacyjnych
mieszkańców.  Po  dokonaniu  dogłębnej  analizy  wyników  badań  oraz  postulatów,  które  wpływają
do  Zarządu  Dróg  i  Komunikacji  w  Kaliszu,  staną  się  one  podstawą  do  przygotowania  nowego
schematu komunikacyjnego miasta.




